





# 小型发动机(无锡珀金斯芝浦发动机有限 公司)

无锡珀金斯芝浦发动机有限公司("无锡珀金斯芝浦")于2007年12月由卡特彼勒与其小型发动机的长期合作伙伴日本IHI芝浦株式会社合资兴建。无锡珀金斯芝浦是卡特彼勒无锡发动机工业园的第一个项目,占地面积29,083平方米,建筑面积10,242平方米。无锡珀金斯芝浦于2008年11月27日开始投产。

无锡珀金斯芝浦公司生产Cat®(卡特) C1.1, C1.5, C2.2和珀金斯400系列发动机,功率范围从11马力到68马力,主要销售给主机制造厂商,用于小型工程机械、农业、土方、材料运送机械以及发电机组。 公司地址: 无锡新区新畅南路10号

邮编: 214142

电话: (86-510)85372700



# 中型发动机(无锡珀金斯动力系统科技有限公司)

无锡珀金斯动力系统科技有限公司("无锡铂金斯动力")成立 于2009年3月,是卡特彼勒的全资子公司,也是卡特彼勒无锡发动 机工业园的第二个项目,占地面积135,000平方米。2010年7月完成 了首批订单发动机的交付发运。

无锡铂金斯动力公司主要生产Cat C4.4, C7.1和珀金斯1100系列发动机, 功率范围从75马力到350马力, 被广泛地销售给农业以及其他工业领域的原始设备制造商, 同时也应用在卡特彼勒的核心施工设备和发电机组等。

2015年10月份,其1100系列机械发动机顺利通过VECC认证,成为国内第一家通过国家三阶段排放标准的非道路机械式发动机制造商。这也是卡特彼勒无锡发动机工业园前进道路上一个里程碑式的时刻。

公司地址: 无锡新区新畅南路8号

邮编: 214142

电话: (86-510)85372800



# 卡特彼勒无锡发动机 工业园社会责任

卡特彼勒无锡发动机工业园积极履行企业社会责任,关注可持续发展,开展了一系列项目使固体废弃物的回收率达到98%。2010年4月,无锡珀金斯芝浦发动机工厂更是获得美国LEED绿色建筑银级认证。

在社会公益方面,卡特彼勒无锡发动机工业园积极组织员工开展形式多样的慈善活动。2008年组织员工为汶川地震捐款。2010年给福利院孤寡老人送温暖。2013年4月,

组织志愿者为无锡南湖中学捐献图书并建立了图书角,丰富了学生们的课余生活,2014年5月份,又向该学校的学生捐赠并分发了书包,文具等用品。此外,2014年5月份还参加"卡特彼勒基金会公益林"无锡植树活动。2015年8月份,卡特彼勒无锡发动机工业园参加了"藻来早去、绿色太湖"蓝藻清理环保公益活动,不仅实践了卡特彼勒支持可持续发展的行动价值观,也体现了卡特彼勒对当地社区的关怀。





# 无锡珀金斯芝浦发动机有限公司大事件

2008.01.31

卡特彼勒无锡发动机工业园奠基仪式

2008.11.27

无锡珀金斯芝浦发动机有限公司开业典礼

2010.02.10

荣获2009无锡新区"人力资源企业管理奖"

2010.04

获得由美国绿色建筑协会颁发的绿色能源与环境设计先锋奖(LEED)银奖

2011.01

荣获无锡新区"履行社会责任先进企业"和"优秀企业志愿者团队"称号

2011.08.14

顺利达到无可记录工伤事故1,000天

2012

荣获"卡特彼勒董事长质量奖"

2013

荣获"卡特彼勒环境卓越奖"

2013.03.18

成为安全生产标准化三级企业(机械)

2013.10.31

热烈庆祝第50,000台发动机下线

2014.05.14

顺利达到无可记录工伤事故2,000天

2015.10.14

热烈庆祝合资企业成立20周年





# 无锡珀金斯动力系统科技有限公司大事件

#### 2010.06.30

无锡珀金斯动力系统科技有限公司开业典礼

#### 2010.07

首批发动机订单顺利交付

### 2011.01

荣获无锡新区"履行社会责任先进企业"和"优秀企业志愿者团队"称号

# 2011.08.03

100系列6缸发动机装配线投产

# 2012

荣获行业媒体慧聪工程机械网评选的中国 工程机械配套件行业"外资品牌贡献奖"

## 2012

荣获"卡特彼勒董事长质量奖"

#### 2013.01

荣获无锡新区"和谐社会发展奖"

## 2014.01

荣获无锡市人力资源和社会保障局颁 发的"劳动保障诚信企业"称号

#### 2015.10

1100系列机械发动机顺利通过VECC认证,成为国内第一家通过国家三阶段排放标准的非道路机械式发动机制造商

#### 2016.01

荣获无锡市新吴区"优秀企业"







# Small Engines - Perkins Shibaura Engines (Wuxi) Co., Ltd

Established in December 2007, Perkins Shibaura Engines (Wuxi) Co. Ltd. is a joint venture between Caterpillar and its long-term, small-engine partner IHI Shibaura Machinery Co. Ltd. It is the first project in Caterpillar IPSD Wuxi Engine Campus. The facility has a land area of 29,083 square meters and a building area of 10,242 square meters. It began operation on November 27, 2008.

The facility produces Cat C1.1, C1.5, C2.2 and Perkins 400 series engines

ranging from 11Hp to 68Hp, which are sold primarily to OEMs for the application of small construction machinery, agricultural machinery, earthmoving machinery, material delivery machinery and generator sets.

Address: No.10 Xinchang Nanlu, Wuxi, Jiangsu Province, China

Postcode: 214142

Phone numbers: +86-510-85372700



# Medium Engines - Perkins Power Systems Technology (Wuxi) Co., Ltd.

Established in March 2009, Perkins Power Systems Technology (Wuxi) Co. Ltd. is a Caterpillar wholly owned company and the second project in Caterpillar IPSD Wuxi Engine Campus. The facility has a land area of 135,000 square meters. Perkins Power shipped its first batch of engines in July 2010.

The facility mainly produces CAT C4.4, C7.1 and Perkins 1100 series engines ranging from 75Hp to 350Hp, which are sold to OEMs in agriculture and other industrial sectors as well as being used in Caterpillar core construction equipment and generator sets.

In October 2015, the facility became the first mechanical

engine manufacturer in China to pass China Stage III nonroad engine emission certification, which marks a milestone in the development of Caterpillar IPSD Wuxi Engine Campus.

Address: No.8 Xinchang Nanlu, Wuxi, Jiangsu Province, China

Postcode: 214142

Phone numbers: (86-510) 85372800



# Corporate Social Responsibility of Caterpillar IPSD Wuxi

Caterpillar IPSD Wuxi has proactively fulfilled its corporate social responsibility with a focus on sustainability. A series of measures have been taken to ensure the recycling of solid waste reach 98 percent. Perkins Shibaura has obtained the Leadership in Energy and Environmental Design (LEED) New Construction Silver Certification from the U.S. Green Building Council in April 2010.

In terms of social charity, Caterpillar IPSD Wuxi organizes a variety of charity activities. Employees donated for Wenchuan earthquake relief in 2008 and took care of the elderly at charity houses in 2010. Caterpillar IPSD Wuxi

organized volunteers to donate books and build a book corner for Nanhu Middle School in April 2013, which enriched students' extracurricular life. In May 2014, Caterpillar IPSD Wuxi donated and distributed schoolbags and school supplies to students at Nanhu Middle School. Moreover, it also participated in the Caterpillar Foundation Charity Forest tree-planting activity in Wuxi in May 2014.

In 2015, IPSD Wuxi participated in bluegreen algae cleanup on Taihu Lake, which not only showed that Caterpillar adheres to the corporate value of, sustainability, and the company cares about locali community.





# Milestone of Perkins Shibaura Engines (Wuxi) Co., Ltd

### 2008.01.31

ground-breaking ceremony of Caterpillar Wuxi Engine Campus

#### 2008.11.27

opening ceremony of Perkins Shibaura Engines (Wuxi) Co. Ltd

# 2010.02.10

awarded the 2009 Enterprise Human Resources Management Award by Wuxi New District

#### 2010.04

obtained the LEED Silver Certification from the U.S. Green Building Council

#### 2011.01

honored as the Social Responsibility Model Enterprise and Excellent Corporate Volunteer Team by Wuxi New District

#### 2011.08.14

celebrated 1,000 days without recordable injuries

#### 2012

awarded the Caterpillar Chairman's Award for Operations Excellence

#### 2013

awarded the Caterpillar Chairman's Environmental Excellence Award

#### 2013.03.18

enterprise with Tier 3 work safety standardization (machinery)

#### 2013.10.31

the 50,000th engine rolled off production line

### 2014.05.14

celebrated 2,000 days without recordable injuries

#### 2015.10.14

celebrated JV Partnership 20th anniversary





# Milestone of Perkins Power Systems Technology (Wuxi) Co., Ltd.

#### 2010.06.30

opening ceremony of Perkins Power Systems Technology (Wuxi) Co. Ltd

### 2010.07

shipped first batch of engines

#### 2011.01

awarded as the Social Responsibility Model Enterprise and Excellent Corporate Volunteer Team by Wuxi New District

## 2011.08.03

new production line for 6-cylinder engines began operation

## 2012

awarded the Foreign Brand Contribution Award in China's construction machinery accessories sector by industry media hc360.com

#### 2012

awarded Caterpillar Chairman's Award for Operations Excellence

#### 2013.01

awarded the Harmonious Social Development Award by Wuxi New District

### 2014.01

honored as the Labor and Social Security Integrity Enterprise by Wuxi Municipal Bureau of Human Resources and Social Security

#### 2015.10

1100-series mechanical engines passed China VECC Stage III certification, making IPSD Wuxi the first mechanical engine manufacturer in China to pass China Stage III non-road engine emission certification

#### 2016.01

won the prize of "Excellent Enterprise" by Xinwu District